



PODOGUARD

HOOF CARE 蹄部护理

HOOF OIL FOR IMPROVED HOOF QUALITY
蹄油有效提高蹄质

Cavalor PodoGuard is a unique blend of nourishing and essential oils which penetrate deep into the hoof resulting in an optimal hoof condition.

Cavalor® PodoGuard 液体蹄油富含多种营养油配方，利于渗透滋养蹄质层，有效改善马蹄蹄质状况。

NO HOOF, NO HORSE 无蹄则无马

Did you know that a healthy hoof expands and contracts as the horse walks? This is possible thanks to the natural resilience of the hoof.

您知道健康的马蹄会在马行走的时候自然伸展和收缩么？这得益于健康的马匹天生良好的弹性。

Big fluctuations in temperature and humidity between night and day, especially during summer, will make it hard for the hooves not to lose too much moisture. Excessively dry hooves will disturb the flexibility of the hoof resulting in cracked hooves.

但是鉴于昼夜温差和湿度的大幅度变化，特别是夏天，马蹄流失许多水分，马蹄严重缺水影响马蹄的弹性，并且导致蹄裂。

The nourishing oil in Cavalor PodoGuard will penetrate deep into the hoof and create an ideal moisture balance. This will promote better hoof growth, development and quality.

Broken or damaged hooves can recover while a new, healthy hoof grows in.

Cavalor® PodoGuard 蹄油富含高效滋养油可以深层渗透，促进蹄部有效吸收，使蹄子维持正常水份平衡状态，促进坏蹄，裂体愈合，促进蹄质生长，综合提高蹄子质量。

Too much moisture on the other hand is not beneficial either. Hooves mainly consist of keratin, the same protein that can be found in your fingernails. When they are soaked in water and mud, they will soften. The natural protective oils will then be stripped away making them more susceptible to invading organisms.

另外一方面，过度的水份对蹄子有害的。蹄子的主要成分是角蛋白，一种我们人类指甲中也含有的蛋白质。如果马蹄长期在水中或者泥中浸泡，蹄质会变软，蹄子自身的保护油层就会丧失功能，从而更容易遭遇外来细菌和病原体的入侵，导致蹄子病变。

In this case, Cavalor PodoGuard will act as a real antibacterial barrier to keep moisture and microorganisms out.

在这种情况下，Cavalor® PodoGuard 蹄油起到天然防御细菌入侵的功效，保持蹄部水分平衡。

This makes Cavalor PodoGuard the ideal blend to protect your horse's hooves against every environment.

Cavalor® PodoGuard 蹄油可以在干燥和潮湿环境下，为蹄子提供有效保护，是非常理想的蹄部护理产品。

Of course, aside from external care products, nutrition also has a big influence on hoof health.

备注：除了日常外用蹄部护理产品，营养也是非常重要的，直接影响到蹄子质量和健康。针对烂蹄，坏蹄，蹄裂，配合使用 **Cavalor® Hoof Aid Special 强效蹄生长素** 营养添加剂效果会更好。

PRODUCT FOR EXTERNAL HORSE CARE 马外用护理产品

Description 描述 : **Brown liquid** 棕色液体

Directions of use 使用说明 : 干燥环境中存放。

In a dry environment/干燥的环境下:

Apply Cavalor® PodoGuard several times a week on a clean and wet hoof to prevent the evaporation of the inner moist or treat cracked hooves. 可以一周用多次，用于干净，湿润的蹄部，以免内部水份的蒸发或直接用于裂蹄的护理。

In a wet environment/在湿润的环境下

Apply Cavalor® PodoGuard several times a week on a clean and dry hoof. 直接用于干净干燥的蹄部护理，一周可以用多次。

Caution: for external use only 说明：仅用于外用。

Packaging & Storage 包装&储存 阴凉干燥处保存。

500 毫升 瓶装/ 2000 毫升-2 L 补充袋装

开瓶后 2 年内用完。